



Ghislain de Marsily
SHORT PROFESSIONAL INFO

Ghislain de Marsily, emeritus Professor at University Paris VI, France, is member of the French Academy of Sciences, Foreign Associate of the US National Academy of Engineering, and member of the Academia Europaea. He graduated as a mining engineer, taught Hydrology at the Paris School of Mines, and Applied Geology at University Paris VI. His research interests include groundwater resources and protection, waste disposal, global water resources and sustainable development.

Ghislain de Marsily, Professeur émérite à l'Université Paris VI et à l'École des Mines de Paris, est membre des Académies des Sciences et de l'Académie des Technologies, et associé étranger de l'Académie d'Engineering US. Il est ingénieur civil de mines, et a enseigné la géologie appliquée aux Mines de Paris puis à l'Université Paris VI. Son domaine d'activité touche aux eaux souterraines, à la ressource globale en eau, à sa protection et sa gestion, à la gestion des déchets, et au développement durable.